
 
 

Årsmöte Svedjeholmens IF  2016-05-23 

Närvarande: Magnus Hallin, Pernilla Lundqvist, Ove Lindström, Fredrik Linder, Niklas Nordin, Patric 

Nilsson, Mari Sjödin, Daniel Östman, Åsa Andersson, Fredrik Hauge, Kristina Hedberg, Jörgen 

Ulander, Magnus Nordin, Ola Hedkvist, Nina Jonsson, Elv-Marie Abrahamsson, Ulf Hållberg, Stefan 

Eriksén, Veronica Mårtensson, Magnus Liljedahl, Erik Käck, Kent Johansson, Helena Norberg, Jan 

Norén, Niklas Grundström.  

 

1. Mötets öppnanden 

Patric öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Årsmötes behöriga utlysande 

Årsmötet svarade ja, på att årsmötet var behörigt utlyst. Information om årsmötet hade gått ut både 

via mejl och på hemsidan. 

 

4. Utmärkelser 

Inga utmärkelser i år. 

 

5. Val av mötets ordförande 

Förslag: Patric Nilsson. Beslut: Patric Nilsson. 

 

6. Val av mötets sekreterare 

Förslag: Åsa Andersson. Beslut: Åsa Andersson. 

 

7. Val av justeringsmän 

Förslag: Ulf Hållberg och Magnus Hallin.  Beslut: Ulf Hållberg och Magnus Hallin. 

 

 



 
8. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Patric Nilsson och Mari Sjödin läste upp verksamhetsberättelsen. 

169 aktiva medlemmar vid verksamhetsårets slut. Antal bidragsberättigade sammankomster har 

uppgått till ca 410 st. 

Styrelsen har haft 13 protokollförda sammankomster.  

SIF hockeycamp för tredje året, 67 barn deltog.  

Vaktmästaren har haft isvården som sin huvudsyssla. Han var anställd hos oss till 31/3. Vi planerar 

för att han ska återkomma efter sommaren. 

Vi har haft två arbetsdagar/städdagar under året, vilket har sparat många kronor för föreningen. 

Storstädning (inomhus) har anlitats vid två tillfällen. 

En ismaskinsgrupp har tillkommit under säsongen med två deltagare/lag. En tänkt 

ismaskinsutbildning fick ställas in pga sjukdom. 

Administrativa förbättringar är gjorda (instruktioner, månads info mm). 

Ekonomi: Hyresgästen från Svedjevägen 86 har flyttat ut, ej klart i dagsläget vad som skall ske med 

huset.  

Skotrarna har blivit sålda.  

Diskussioner med ”Vitsjöstugans vänner” är påbörjade gällande ett övertagande av Vitsjöstugan.   

Swish införskaffades i år med bra respons och till nästa år inför vi Förenings Swish.   

Bidrag söka för skottramp, låneutrustning, fjärrvärme, utbildningar mm. Visst arbete lagt på 

sponsring.  

Främsta intäkterna i år var ifrån TV-pucken och uthyrningen av vår ishall. 

Fastighet: Installation av fjärrvärme. 

Nytt sliprum har byggts och det gamla har rivits. 

Fysrummet har gjorts större och lokalen har fräschats upp.  

Man har byggt ett nytt omklädningsrum för U11 med bla duschrum och toalett. 

Isolering av ventilationssystemet på vinden. 

Isolering av sargen. 

Markarbeten är utförda. 

Yttre områden har rensats från sly och skräp. 

Översyn och åtgärder av el/belysning både inom- och utomhus. 

Brandbesiktning är gjord med efterföljande åtgärder. 

Reparation av hängränna. 

Snickerier hamburgeri tak. 

Sportgruppen:  Klubben har haft 6 lag.   

Två cuper har klubben arrangerat. Svårt att få till cuper för de äldre lagen.  

Spelare- och ledarinventering.  

Utbildning av ledare och domare. 

Planering och bokning av istider. 

 



 
SkröderSport har hyrt tider för skridskoteknikskola i två omgångar. 

TKH med inskrivning i samarbete med Modo hockey. 

Sportgruppen omorganiserades i slutet av säsongen. 

En ny ungdomspolicy har tagits fram. 

 

Evenemang: Julbasaren genomfördes i samband med U9/U10:s sammandrag. 

Sportlovsöppet i två dagar i både ishall och cafeteria. 

Cafeteria: En cafeteriagrupp bildades med en representant från varje lag.  

De har jobbat med rutiner som mynnade ut i en manual. Rutiner har inte alltid följts vilket har 

inneburit en del svinn. Städningen ibland undermålig.  

Vi har haft en ny leverantör gällande inköp. Vi har handlat från COOP Hörnett och det har fungerat 

bra. 

Cafeteriagruppen har haft ansvaret för hamburgeriet. Tyvärr har hamburgeriet inte varit öppet i den 

utsträckning som är önskvärt (bara sammandrag + cuper). Bra om det även skulle vara öppet vid 

helgmatcher. Önskvärt om varje lag skulle ha en som är ansvarig för hamburgeriet. 

En liten uppfräschning (inredning) gjordes i cafeterian. 

Styrelsen tackar för det gångna året och ser fram emot den kommande säsongen med dess 

möjligheter och utmaningar. 

Dokument med utförligare information finns på kansliet. 

 

9. Styrelsens förvaltningsberättelse 

Verksamhetsåret 2015/2016 har bestått av många utgifter (fjärrvärme, service av ismaskin, 

renoveringar och reparationer). Inkomsterna stod ffa vårt jobb under TV-pucken som gav ca 150 000 

kr samt uthyrda istider som var ca 278 000 kr. Verksamhetsåret resulterade i +191 000 kr. 

Fjärrvärmen Historik: Diskussion om en annan anläggning för värmesystemet togs upp i styrelsen 

pga. brist på varmvatten i våra duschar och även att det fanns en risk för Legionella.  

För 3 år sedan var föreningen beviljad bidrag för fjärrvärme, men antog inte det. Normalt är att söka 

bidrag innan åtgärd. Nu har avgående Fastighetsansvarig ånyo tagit upp kontakten med kommunen 

för att aktualisera den bidragsansökan samt har han sökt bidrag från Västernorrlands Idrottsförbund. 

Inget besked i dagsläget om dessa nämnda bidrag. 

Fjärrvärmen är installerad.  

Ismaskins service för kommande säsong beräknas bli ca 30 000 kr och reparation för ca 50 000 kr. 

Mer detaljerad information om ekonomin finns i bokslut-pärmen på kansliet. 
 

10. Revisionsberättelse 

Peder Nordin, föreningens förtroende valda revisor, hade lämnat en revisionsberättelse. Den lästes 

upp av Patric Nilsson. Inga anmärkningar. Revisorn föreslår att årsmötet beviljar avgående styrelse 

ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar. 

 



 
11. Beslut om styrelsens ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutade att ge ansvarsfrihet för avgående styrelse. 

 

12. Budgetförslag till kommande verksamhetsår 

Genomgång av ekonomin är gjord . Vi siar om färre nya medlemmar och vi är väl medveten om att 

hockeyn konkurrerar med andra idrotter. 

Budget:  

Utgifter beräknas till 1198000 kr för kommande säsong. 

Intäkterna som är uthyrning, sponsorer, driftbidrag, LOK mm beräknad till ca 1249450 kr. 

Med denna budget räknar man med en vinst på ca. 50 000 kr (inget  U8-lag inräknat). 

 

13. Fastställande av avgifter 

Förslag: att höja medlemsavgiften från 250 kr till 300 kr.  Beslut: Årsmötet godkände det. 

Förslag: att höja träningsavgiften med 150 kr/spelare.  Beslut: Årsmötet godkände det. 

Förslag: att höja betinget med 300 kr/spelare.  Beslut: Årsmötet godkände det. 

J18 har eget avtal. TKH har ingen träningsavgift eller beting. 

 

U13 ny träningsavgift: 1500 kr U13 nytt beting: 2900 kr 

U12 ny träningsavgift: 1350 kr U12 nytt beting: 2500 kr 

U10/U11 träningsavgift: 1250 kr U10/U11 nytt beting: 2300 kr 

U9 träningsavgift: 1050 kr  U9 nytt beting: 1900 kr 

U8 träningsavgift: 950 kr  U8 nytt beting: 1700 kr 

 

14. Val av ordförande för ett år  

Förslag: Patric Nilsson, sittande.  

Beslut: Patric Nilsson omvaldes till ordförande för ett år. 

 

14 b) Val av kassör för två år 

Förslag: Mari Sjödin, sittande.  

Beslut: Mari Sjödin omvaldes till kassör för två år. 

 



 
15. Val av fyra ledamöter för två år 

Förlag: Daniel Östman, Fredrik Nordin och Fredrik Hauge, sittande. 

Nyval: Magnus Nordin och Jörgen Ulander. 

Beslut: Daniel Östman, Fredrik Nordin, Fredrik Hauge, Magnus Nordin och Jörgen Ulander valdes till 

ledamöter för två år. 

 

16. Val av suppleanter för ett år 

Förslag: Stefan  Eriksén och Nina Jonsson. 

Beslut: Stefan  Eriksén och Nina Jonsson. 

 

17. Val av två revisorer och en suppleant för ett år 

Förslag nr.1: Peder Nordin får fortsatta som klubbens revisor.   

Patric berättade att Peder har en egen firma, han har jobbat bla. på Skandia och nu jobbar han med 

flera större företag. Det har alltid fungerat bra i alla kontakter med honom. En kompetent person. 

Förslag nr 2: Välja en revisor eller flera till styrelsen?  

Ekorola behåller vi kvar som redovisningsbyrå. 

Två oberoende som granskar borde räcka till.  

Beslut: Förslag nr.1: Peder Nordin blir vald som klubbens revisor. 

 

18. Val av valberedningen för ett år 

Förslag: U9 blir sammankallande. 

Beslut: U9 blir sammankallande. 

 

19. Motioner 

Svedjeholmens Ungdomspolicy dokument har blivit framtagen. Det fanns inga frågor på denna skrift. 

Ett levande dokument som revideras vid årsmötet eller vid ett extra årsmöte. 

Årsmötet fastställde dokumentet. 

Ungdomspolicyn blir ett eget separat dokument. Handboken ett annat. 

Ungdomspolicydokumentet finns på kansliet. 

 

 



 
 

20. Övriga frågor 

Det fanns inga övriga frågor. 

Det lottades ut en träningsavgift bland samtliga närvarande på årsmötet. Daniel Östman och Stefan 

Eriksén vann var sin. 

 

21. Mötets avslutande 

Patric avslutade mötet. 

 

 

 

 

Sekreterare:  ____________________ 

  Åsa Andersson 

 

 

 

Justeringsmän: ____________________ ____________________ 

  Ulf Hållberg   Magnus Hallin 

 

 

  



 
BILAGA  

 

Förslag på nya avgifter 2016/2017  

  
Styrelsen ger härmed förslag på att öka avgifterna inför säsongen 2016/2017 enligt följande:  
  
  
Tidigare medlemsavgift: 250kr/familj   - ökas med 50kr till 300kr/familj.    
  
  
Träningsavgifterna ökas med 150kr/spelare och betinget ökas med 300kr/spelare enligt nedan:   
  

Lag  Träningsavgift  Nytt förslag  Beting   Nytt förslag  

J18  Eget avtal    Eget avtal    

U13  1350  1500  2600  2900  

U12  1200  1350  2200  2500  

U10/11  1100  1250  2000  2300  

U9  900  1050  1600  1900  

U8  800  950  1400  1700  

TKH  Ingen avgift   Inget beting    

   
 


